
Fra: Velaug Mo Veum [Velaug.Mo.Veum@sfj.no] 

Til: Driftstenesta - arkiv [Driftstenesta-arkiv@sfj.no] 

Kopi:  

Sendt: 09.02.2016 08:05:17 

Emne: VS: Møte i samferdsleutvalet 9 feb.16 

Vedlegg:  

Hei 
 

Ber om at epostane nedanfor vert registrerte på ESA  14/3809. 

Oddveig sit og ventar for å få lagt denne inn på saka før HS-møtet i dag, så det er flott om de kan hjelpe oss fort. 

Takk! 

 

 

Med helsing 

Velaug Mo Veum 

fylkesdirektør for samferdsel 

Sogn og Fjordane fylkeskommune 

Askedalen 2, 6863 Leikanger 
www.sfj.no | Velaug.Mo.Veum@sfj.no 

sentralbord: +47 57638000 | mob: +47 41530974 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Velaug Mo Veum 

Sendt: 7. februar 2016 21:04 

Til: Hovudutval for samferdsle (HS) 

Kopi: Oddveig Hove 

Emne: VS: Møte i samferdsleutvalet 9 feb.16 

 

Hei 

 
Vidaresender epost frå Jan Henrik Nygård, varaordførar i Flora kommune. 

 

 

Med helsing 

Velaug Mo Veum 

fylkesdirektør for samferdsel 

Sogn og Fjordane fylkeskommune 

Askedalen 2, 6863 Leikanger 

www.sfj.no | Velaug.Mo.Veum@sfj.no 

sentralbord: +47 57638000 | mob: +47 41530974 

 
 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Noralv Distad 

Sendt: 7. februar 2016 20:31 

Til: Velaug Mo Veum 

Emne: VS: Møte i samferdsleutvalet 9 feb.16 

 

 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Nygård Jan Henrik [mailto:JanHenrik.Nygard@flora.kommune.no] 
Sendt: søndag 7. februar 2016 19:44 

Til: Noralv Distad <Noralv.Distad@sfj.no> 

Kopi: jan.henrik@norblikk.no 

Emne: Møte i samferdsleutvalet 9 feb.16 

 

 

mailto:JanHenrik.Nygard@flora.kommune.no


                                                        

Til Samferdsleutvalet i Sogn og Fjordane ved leiar Noralv Distad. 

 

Orientering om ferjekai på Skorpa i Flora kommune. 

 

I samband med utarbeiding av ny søknad om med finansiering til ferjekai Skorpa, ynskjer vi å informere om saka 

til dykkar møte 9.februar i Flåm. Deretter følger vi opp med ein konkret søknad for behandling neste møte som 

etter møteplanen er satt til 15 mars. Bakgrunnen for vårt ynskje, om orientering i forkant, er å få tilbakemelding 

på evt pkt i søknaden som bør leggast serskilt vekt på. Som avtalt pr mail har vi laget et notat som sier litt om 
prosessen rundt etablering av ferjekai Skorpa. 

I 2006-2007 vart det etablert ferjekaier på fleira stader i Florabassenget. Av ulike årsakar vart etablering av 

ferjekai på Skorpa ikkje gjennomført sjølv om den var med i forprosjektet. Saka har i ettertid gått fram og 

attende i ulike fora med ynskje om økonomisk støtte for realisering. 

For å prøve å lande saka vart det sommaren 2015 satt av midlar til et nytt forprosjekt for å kvalitetssikre 

totalkostnadane . Forprosjektet viser eit behov på kr.6 millionar. 

Flora kommune vedtok i sitt budsjettvedtak 15.des 2015 å gå inn med 3 millionar av den totale prosjektsummen 

på kr.6 millionar inkl mva og naudsynte reservar. 

På linje med dei tilskota fylket stilte opp med under etablering av dei andre ferjekaiene, vil vi og her be om 

midlar for å få tiltaket realisert. 

Vegen på Skorpa er fylkeskommunal (FV533). Vegen mellom FV533 og den nye kaia er kommunal. 
Vi gjer og merksam på at båtane som trafikkerer Florabassenget ikkje lenger heisar bilar på land på grunn av nye 

krav til lasteanordningane. 

Vi ber om at saka vert debattert i utvalet. Så tar vi kontakt med leiar etter møtet før vi sender inn vår søknad for 

behandling neste møte. 

 

Florø 04.02.16 

 

Med vennlig helsing 

Jan Henrik Nygård 

Varaordfører Flora kommune 

48013161 
________________________________________ 

Fra: Noralv Distad [Noralv.Distad@sfj.no] 

Sendt: 1. februar 2016 13:38 

Til: Nygård Jan Henrik 

Emne: SV: Møte i samferdsleutvalet 9 feb.16 

 

Hei og takk for førespurnad. 

 

Det mest tenlege er at du sender eit kort notat om saka til det møtet me skal ha i Flåm 9. februar. Så vert det lagt 

fram for utvalet til orientering. Håpar det er ei grei løysing, og så kjem me tilbake til den vidare handsaminga av 

saka. 

 
Beste helsing 

 

Noralv Distad 

 

 

 

 

 

Fra: Nygård Jan Henrik [mailto:JanHenrik.Nygard@flora.kommune.no] 

Sendt: onsdag 27. januar 2016 09:52 

Til: Noralv Distad <Noralv.Distad@sfj.no> 
Kopi: Årdalsbakke Einar Atle <EinarAtle.Ardalsbakke@flora.kommune.no> 

Emne: Møte i samferdsleutvalet 9 feb.16 

 

Hei Noralv Distad. 

 

I Flora kommune har vi et samferdsleprosjekt som heter Ferjekai på Skorpa. Det har vært arbeidet med i lengre 

mailto:JanHenrik.Nygard@flora.kommune.no


tid og saka har nå tatt en ny og positiv vending mht økonomi. 

Jeg har arbeidet en god del med denne saka siste åra og ber derfor om å få muligheten til å kunne orientere om 

prosjektet på neste møte i samferdsleutvalet satt til 9 februar. 

Dette som en "forhåndskonferanse" før vi sender inn komplett søknad som vi håper kan behandles på deres møte 

15 mars. 

 

Jeg antar orientering med oppklarende spørsmål vil ta max 15 minutt. 

 

Om ønskelig kan jeg sende deg aktuell informasjon pr.mail eller  en rask gjennomgang pr tlf. 
 

Håper på et positivt svar. 

 

Mvh 

Jan Henrik Nygård 

Varaordfører Flora kommune 

48013161 

 

Kopi sendt E.A.Årdalsbakke i Flora kommune. 


